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MØTEPROTOKOLL  
 

Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 
 
Dato: 21.3.22 Kl. 12:00 – 16:30 
Sted: Besøkssenteret 2. etg. 
Arkivsak: 21/00006 
  
Tilstede:  Egil Rønning (Ap), Jan Erik H. Lingjerde (Ap), Synnøve S. 

Hjermstad (Ap), Kjell Øverby (Sosialistisk venstre parti), Gry 
Falck (Senterpartiet-KS) 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

 

  
Forfall:   
  
Andre: Rådmann Leif H. Walle, ordfører Even Moen sak 18/22 og 

deler av 19/22 og 21/22 
  
Protokollfører: Utvalgssekretær Kristin Moe 
  

 
 
 
 
SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

16/22 21/00137-9 Sak Se-16/22 Godkjenning innkalling/sakliste 2 

17/22 21/00137-
10 Sak Se-17/22 Godkjenning av protokoll 3 

18/22 21/00058-9 Sak Se-18/22 Orientering fra rådmann og ordfører 4 

19/22 21/00057-
12 Sak Se-19/22 Kontrollutvalgets egenevaluering 2021 6 

20/22 21/00048-5 Sak Se-20/22 Kontrollutvalgets årsrapport 2021 8 

21/22 21/00052-
11 Sak Se-21/22 Eventuelt 9 

22/22 21/00060-
19 Sak Se-22/22 Referater og orienteringer 11 
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23/22 21/00060-
20 Sak Se-23/22 Referatsaker 12 

    
 
 
  , Click here to enter a date. 
 
 

UNDERSKRIFTER:  
Vi bekrefter at møteboken, som vi har signert, er ført i samsvar med det som ble bestemt på 
møtet. 
  

 
 

  
 

 

  
 

 

 
 

  

 
 

UTSKRIFTER: 
Møtebok er sendt til: Kontrollutvalget, ordfører, rådmann, Revisjon Øst IKS. 
Innkallinger og møtebøker ligger også på www.konsek-ost.no under hvert kontrollutvalg/ 
«Møter». 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
Saker til behandling 

16/22 Sak Se-16/22 Godkjenning innkalling/sakliste 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 21.03.2022 16/22 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Innkalling og sakliste godkjennes 
 
 

23/22 
21/00060- 

Sak Se-23/22 Referatsaker 12 
20 

, Click here to enter a date. 

UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter at møteboken, som vi har signert, er ført i samsvar med det som ble bestemt på 
møtet. 

UTSKRIFTER: 
Møtebok er sendt til: Kontrollutvalget, ordfører, rådmann, Revisjon Øst IKS. 
Innkallinger og møtebøker ligger også på www.konsek-ost.no under hvert kontrollutvalg/ 
«Møter». 

Saker til behandling 

16/22 Sak_Se-16/22 Godkjenning innkalling/sakliste 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 21.03.2022 16/22 

Forslag til vedtak/innstilling: 

Innkalling og sakliste godkjennes 
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Møtebehandling 
 
 
Votering 
Det er ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 
 
Vedtak  
Innkalling og sakliste godkjennes 
 
 
 
[Lagre]  
 
 
 
17/22 Sak Se-17/22 Godkjenning av protokoll 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 21.03.2022 17/22 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Protokoll fra 7.2.22 godkjennes 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 
 
Vedtak  
Protokoll fra 7.2.22 godkjennes 
 
 
[Lagre]  
 
  

Møtebehandling 

Votering 
Det er ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 

Vedtak 
Innkalling og sakliste godkjennes 

[Lagre] 

17/22 Sak Se-17/22 Godkjenning av protokoll 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutval et 2019 - 2023 21.03.2022 17/22 

Forslag til vedtak/innstilling: 

Protokoll fra 7.2.22 godkjennes 

Møtebehandling 

Votering 
Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 

Vedtak 
Protokoll fra 7.2.22 godkjennes 

[Lagre] 
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18/22 Sak Se-18/22 Orientering fra rådmann og ordfører 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 21.03.2022 18/22 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kontrollutvalget tar redegjørelsen fra rådmann og ordfører til orientering. 
 
 
Møtebehandling 
 
Rådmann er bedt om å redegjøre for om det er noen form for oversikt over hvordan 
energikostnaden vil slå ut for kommunen, dette bør i tilfelle komme som en melding til 
kommunestyret, som prognose (konsekvensanalyse). 
 
Rådmann orienterte om: 

• Det er ikke lagt opp til at kommunen skal få noen støtteordning for økte 
energipriser. Det er et lite energifond i Stor-Elvdal. 

• Det ble stilt spørsmål om det er skiftet ut pærer langs gang- og sykkelveier, 
som er planlagt, dette vil gi besparelser. Det er ikke gjort. 

• Det er blitt lagt opp til at kommunen kan motta 30 flyktninger fra Ukrania. Det 
er lagt opp til 15 stk i første trinn. Skal kommunen har flere enn 30 må 
kommunen ha flere ansatte. 
  

Rådmann og ordfører supplerte hverandre når det gjelder flyktninger. 
 
Ordfører orienterte om: 

• Det er mange kommuner/fylkeskommuner som tjener mye da de har 
eierandeler i strømselskaper. Stor-Elvdal tjener «noe». 

• Kommunen har fått en del henvendelser på husvære ift. flyktninger fra 
Ukraina. Skal det bli mottak vil kommunen at kommunen skal drifte dette, ikke 
private.  

• Kan 3. etg. i Besøkssenteret brukes? Vært i dialog med Pål Sagen. 
• Det er mye sykefravær pga. covid.  
• Inntil forrige fredag var det bestemt om at kommuner under 5 000 ikke skulle 

motta flyktninger. Dette ble endret. 
• Atomberedskap - kommunen har 6 tilfluktsrom. Tilfluktsrom etter 1990 blir 

brukt som arkiv. Skal ryddes i løpet av 72 timer om nødvendig.  
• 82,2 % er 1. gangs vaksinert i kommunen. Er godt i gang med å følge opp 2. 

og 3. dose. Forbereder for eventuelt 4. dose. 
• Ny kommuneoverlege er på plass før sommerferien. Alle fastleger, 5 stk, er på 

plass i løpet av april. 
 
 
 
Votering 

18/22 Sak Se-18/22 Orientering fra rådmann og ordfører 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutval et 2019 - 2023 21.03.2022 18/22 

Forslag til vedtak/innstilling: 

Kontrollutvalget tar redegjørelsen fra rådmann og ordfører til orientering. 

Møtebehandling 

Rådmann er bedt om å redegjøre for om det er noen form for oversikt over hvordan 
energikostnaden vil slå ut for kommunen, dette bør i tilfelle komme som en melding til 
kommunestyret, som prognose (konsekvensanalyse). 

Rådmann orienterte om: 
• Det er ikke lagt opp til at kommunen skal få noen støtteordning for økte 

energipriser. Det er et lite energifond i Stor-Elvdal. 
• Det ble stilt spørsmål om det er skiftet ut pærer langs gang- og sykkelveier, 

som er planlagt, dette vil gi besparelser. Det er ikke gjort. 
• Det er blitt lagt opp til at kommunen kan motta 30 flyktninger fra Ukrania. Det 

er lagt opp til 15 stk i første trinn. Skal kommunen har flere enn 30 må 
kommunen ha flere ansatte. 

Rådmann og ordfører supplerte hverandre når det gjelder flyktninger. 

Ordfører orienterte om: 
• Det er mange kommuner/fylkeskommuner som tjener mye da de har 

eierandeler i strømselskaper. Stor-Elvdal tjener «noe». 
• Kommunen har fått en del henvendelser på husvære ift. flyktninger fra 

Ukraina. Skal det bli mottak vil kommunen at kommunen skal drifte dette, ikke 
private. 

• Kan 3. etg. i Besøkssenteret brukes? Vært i dialog med Pål Sagen. 
• Det er mye sykefravær pga. covid. 
• Inntil forrige fredag var det bestemt om at kommuner under 5 000 ikke skulle 

motta flyktninger. Dette ble endret. 
• Atomberedskap - kommunen har 6 tilfluktsrom. Tilfluktsrom etter 1990 blir 

brukt som arkiv. Skal ryddes i løpet av 72 timer om nødvendig. 
• 82,2 % er 1. gangs vaksinert i kommunen. Er godt i gang med å følge opp 2. 

og 3. dose. Forbereder for eventuelt 4. dose. 
• Ny kommuneoverlege er på plass før sommerferien. AIie fastleger, 5 stk, er på 

plass i løpet av april. 

Votering 
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Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 
 
Vedtak  
Kontrollutvalget tar redegjørelsen fra rådmann og ordfører til orientering. 
 
 
[Lagre]  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 

Vedtak 
Kontrollutvalget tar redegjørelsen fra rådmann og ordfører til orientering. 

[Lagre] 
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19/22 Sak Se-19/22 Kontrollutvalgets egenevaluering 2021 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 21.03.2022 19/22 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kontrollutvalget tar egenevalueringen sin til etterretning 
 
 
Møtebehandling 
 
Forslag fra kontrollutvalget: 
 
Kontrollutvalget diskuterte seg gjennom punkt for punkt. 
 

• Gjennomføres møtene på en effektiv og engasjerende måte? Kontrollutvalget 
har et forbedringspotensial på effektivitet. 

• Er antall møter tilstrekkelig i forhold til saksmengde? På den saksmengden de 
har i dag er det tilstrekkelig med møter. 

• Klarer kontrollutvalget å ivareta kontrollfunksjonen på en god måte? 
Kontrollutvalget er fornøyd med kontrollfunksjonen de ivaretar. 

• Hvordan oppfattes utvalget av andre sentrale aktører slik som kommunestyret 
og administrasjonen? Kontrollutvalget er lite kjent av menige politikere, også 
«nedover» i administrasjonen. 

• Er roller og ansvarsdeling klar mellom kontrollutvalg, kommunestyret og 
administrasjonen? Kontrollutvalget er av den oppfatning. 

• Hvordan fungerer samhandling med revisor? Utmerket 
• Hvordan fungerer samhandling med sekretariatet? Utmerket 

 
• Ble diskutert om kontrollutvalget selv skal presentere seg for kommunestyret, 

og hvilke oppgaver et kontrollutvalg har, eller om sekretariatet skal gjøre dette. 
Enighet om at sekretariatet, Konsek Øst IKS, gjør det da det også er en 
presentasjon av sekretariatet 
 

 
Votering 
Forslag fra kontrollutvalget var enstemmig. 
 
Vedtak  

• Gjennomføres møtene på en effektiv og engasjerende måte? Kontrollutvalget 
har et forbedringspotensial på effektivitet. 

• Er antall møter tilstrekkelig i forhold til saksmengde? På den saksmengden de 
har i dag er det tilstrekkelig med møter. 

• Klarer kontrollutvalget å ivareta kontrollfunksjonen på en god måte? 
Kontrollutvalget er fornøyd med kontrollfunksjonen de ivaretar. 

19/22 Sak Se-19/22 Kontrollutvalgets egenevaluering 2021 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 21.03.2022 19/22 

Forslag til vedtak/innstilling: 

Kontrollutvalget tar egenevalueringen sin til etterretning 

Møtebehandling 

Forslag fra kontrollutvalget: 

Kontrollutvalget diskuterte seg gjennom punkt for punkt. 

• Gjennomføres møtene på en effektiv og engasjerende måte? Kontrollutvalget 
har et forbedringspotensial på effektivitet. 

• Er antall møter tilstrekkelig i forhold til saksmengde? På den saksmengden de 
har i dag er det tilstrekkelig med møter. 

• Klarer kontrollutvalget å ivareta kontrollfunksjonen på en god måte? 
Kontrollutvalget er fornøyd med kontrollfunksjonen de ivaretar. 

• Hvordan oppfattes utvalget av andre sentrale aktører slik som kommunestyret 
og administrasjonen? Kontrollutvalget er lite kjent av menige politikere, også 
«nedover» i administrasjonen. 

• Er roller og ansvarsdeling klar mellom kontrollutvalg, kommunestyret og 
administrasjonen? Kontrollutvalget er av den oppfatning. 

• Hvordan fungerer samhandling med revisor? Utmerket 
• Hvordan fungerer samhandling med sekretariatet? Utmerket 

• Ble diskutert om kontrollutvalget selv skal presentere seg for kommunestyret, 
og hvilke oppgaver et kontrollutvalg har, eller om sekretariatet skal gjøre dette. 
Enighet om at sekretariatet, Konsek Øst IKS, gjør det da det også er en 
presentasjon av sekretariatet 

Votering 
Forslag fra kontrollutvalget var enstemmig. 

Vedtak 
• Gjennomføres møtene på en effektiv og engasjerende måte? Kontrollutvalget 

har et forbedringspotensial på effektivitet. 
• Er antall møter tilstrekkelig i forhold til saksmengde? På den saksmengden de 

har i dag er det tilstrekkelig med møter. 
• Klarer kontrollutvalget å ivareta kontrollfunksjonen på en god måte? 

Kontrollutvalget er fornøyd med kontrollfunksjonen de ivaretar. 

6 



 7  

• Hvordan oppfattes utvalget av andre sentrale aktører slik som kommunestyret 
og administrasjonen? Kontrollutvalget er lite kjent av menige politikere, også 
«nedover» i administrasjonen. 

• Er roller og ansvarsdeling klar mellom kontrollutvalg, kommunestyret og 
administrasjonen? Kontrollutvalget er av den oppfatning. 

• Hvordan fungerer samhandling med revisor? Utmerket 
• Hvordan fungerer samhandling med sekretariatet? Utmerket 

 
• Ble diskutert om kontrollutvalget selv skal presentere seg for kommunestyret, 

og hvilke oppgaver et kontrollutvalg har, eller om sekretariatet skal gjøre dette. 
Enighet om at sekretariatet, Konsek Øst IKS, gjør det da det også er en 
presentasjon av sekretariatet 

 
 
 
[Lagre]  
 
  

• Hvordan oppfattes utvalget av andre sentrale aktører slik som kommunestyret 
og administrasjonen? Kontrollutvalget er lite kjent av menige politikere, også 
«nedover» i administrasjonen. 

• Er roller og ansvarsdeling klar mellom kontrollutvalg, kommunestyret og 
administrasjonen? Kontrollutvalget er av den oppfatning. 

• Hvordan fungerer samhandling med revisor? Utmerket 
• Hvordan fungerer samhandling med sekretariatet? Utmerket 

• Ble diskutert om kontrollutvalget selv skal presentere seg for kommunestyret, 
og hvilke oppgaver et kontrollutvalg har, eller om sekretariatet skal gjøre dette. 
Enighet om at sekretariatet, Konsek Øst IKS, gjør det da det også er en 
presentasjon av sekretariatet 

[Lagre] 
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20/22 Sak Se-20/22 Kontrollutvalgets årsrapport 2021 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 21.03.2022 20/22 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 

1. Kontrollutvalgets årsrapport for 2021 vedtas 
2. Saken sendes kommunestyret med følgende forslag til vedtak: 

• Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsrapport for 2021 til orientering. 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 
 
Vedtak  

1. Kontrollutvalgets årsrapport for 2021 vedtas 
2. Saken sendes kommunestyret med følgende forslag til vedtak: 

• Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsrapport for 2021 til orientering. 
 
 
 
[Lagre]  
 
  

20/22 Sak Se-20/22 Kontrollutvalgets årsrapport 2021 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutval et 2019 - 2023 21.03.2022 20/22 

Forslag til vedtak/innstilling: 

1. Kontrollutvalgets årsrapport for 2021 vedtas 
2. Saken sendes kommunestyret med følgende forslag til vedtak: 

• Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsrapport for 2021 til orientering. 

Møtebehandling 

Votering 
Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 

Vedtak 
1. Kontrollutvalgets årsrapport for 2021 vedtas 
2. Saken sendes kommunestyret med følgende forslag til vedtak: 

• Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsrapport for 2021 til orientering. 

[Lagre] 
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21/22 Sak Se-21/22 Eventuelt 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 21.03.2022 21/22 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Saken blir lagt fram uten forslag til vedtak 
 
 
Møtebehandling 
 
Leder hadde følgende innspill: 
 

• Praksis angående innkalling av vara i eldrerådet – er det personlig 
vara? Reglementet sier at det er personlige varaer. Jan Erik H. 
Lingjerde mener det samme gjelder rådet for likestilling. 

• I behandlingsprosess for eldrerådet: Høringsuttalelse «Utviklingsplan 
2022 – 2039 for Sykehuset Innlandet» skulle vedtas i siste møte 8.3., 
den ble lagt fram som «bordsak». Dette resulterte i et ekstraordinært 
møte 14.3. Invitasjon til høringsuttalelse ble sendt ut 20.12., frist for 
innspill var 20.3.22. Høringsuttalelsen fra eldrerådet er kommet fram til 
kommunestyret. 

• Innspill fra Gry F: Korte frister for høringsuttalelser er en trussel mot 
demokratiet.  

• Leder i kontrollutvalget har søkt om tildeling av midler for «sårbare 
eldre». Det er lagt opp til 3 arrangementer, det ble avholdt 2 på 
høstparten 2021 på Steinvika. Leder har p.t. ikke mottatt refusjon for 
private utlegg til diverse innkjøp til arrangement 17.11.22. Dette blir 
sjekket opp. 

 
Forslag fra kontrollutvalget: 
Utvalget diskuterte saksutredningen til sak KS 2022/17. Utvalget vurderer å komme 
nærmere tilbake til saken.  
 
Votering 
Leder i kontrollutvalget sine innspill sammen med Gry F. og Jan Erik. H.L. sitt innspill 
ble enstemmig vedtatt, dette i tillegg til kontrollutvalgets forslag. 
 
Vedtak  

• Praksis angående innkalling av vara i eldrerådet – er det personlig 
vara? Reglementet sier at det er personlige varaer. Jan Erik H. 
Lingjerde mener det samme gjelder rådet for likestilling. 

• I behandlingsprosess for eldrerådet: Høringsuttalelse «Utviklingsplan 
2022 – 2039 for Sykehuset Innlandet» skulle vedtas i siste møte 8.3., 
den ble lagt fram som «bordsak». Dette resulterte i et ekstraordinært 
møte 14.3. Invitasjon til høringsuttalelse ble sendt ut 20.12., frist for 

21/22 Sak Se-21/22 Eventuelt 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutval et 2019 - 2023 21.03.2022 21/22 

Forslag til vedtak/innstilling: 

Saken blir lagt fram uten forslag til vedtak 

Møtebehandling 

Leder hadde følgende innspill: 

• Praksis angående innkalling av vara i eldrerådet - er det personlig 
vara? Reglementet sier at det er personlige varaer. Jan Erik H. 
Lingjerde mener det samme gjelder rådet for likestilling. 

• I behandlingsprosess for eldrerådet: Høringsuttalelse «Utviklingsplan 
2022 - 2039 for Sykehuset Innlandet» skulle vedtas i siste møte 8.3., 
den ble lagt fram som «bordsak». Dette resulterte i et ekstraordinært 
møte 14.3. Invitasjon til høringsuttalelse ble sendt ut 20.12., frist for 
innspill var 20.3.22. Høringsuttalelsen fra eldrerådet er kommet fram til 
kommunestyret. 

• Innspill fra Gry F: Korte frister for høringsuttalelser er en trussel mot 
demokratiet. 

• Leder i kontrollutvalget har søkt om tildeling av midler for «sårbare 
eldre». Det er lagt opp til 3 arrangementer, det ble avholdt 2 på 
høstparten 2021 på Steinvika. Leder har p.t. ikke mottatt refusjon for 
private utlegg til diverse innkjøp til arrangement 17 .11.22. Dette blir 
sjekket opp. 

Forslag fra kontrollutvalget: 
Utvalget diskuterte saksutredningen til sak KS 2022/17. Utvalget vurderer å komme 
nærmere tilbake til saken. 

Votering 
Leder i kontrollutvalget sine innspill sammen med Gry F. og Jan Erik. H.L. sitt innspill 
ble enstemmig vedtatt, dette i tillegg til kontrollutvalgets forslag. 

Vedtak 
• Praksis angående innkalling av vara i eldrerådet - er det personlig 

vara? Reglementet sier at det er personlige varaer. Jan Erik H. 
Lingjerde mener det samme gjelder rådet for likestilling. 

• I behandlingsprosess for eldrerådet: Høringsuttalelse «Utviklingsplan 
2022 - 2039 for Sykehuset Innlandet» skulle vedtas i siste møte 8.3., 
den ble lagt fram som «bordsak». Dette resulterte i et ekstraordinært 
møte 14.3. Invitasjon til høringsuttalelse ble sendt ut 20.12., frist for 
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innspill var 20.3.22. Høringsuttalelsen fra eldrerådet er kommet fram til 
kommunestyret. 

• Innspill fra Gry F: Korte frister for høringsuttalelser er en trussel mot 
demokratiet.  

• Leder i kontrollutvalget har søkt om tildeling av midler for «sårbare 
eldre». Det er lagt opp til 3 arrangementer, det ble avholdt 2 på 
høstparten 2021 på Steinvika. Leder har p.t. ikke mottatt refusjon for 
private utlegg til diverse innkjøp til arrangement 17.11.22. Dette blir 
sjekket opp. 

 
• Utvalget diskuterte saksutredningen til sak KS 2022/17. Utvalget 

vurderer å komme nærmere tilbake til saken.  
 
 
[Lagre]  
 
  

innspill var 20.3.22. Høringsuttalelsen fra eldrerådet er kommet fram til 
kommunestyret. 

• Innspill fra Gry F: Korte frister for høringsuttalelser er en trussel mot 
demokratiet. 

• Leder i kontrollutvalget har søkt om tildeling av midler for «sårbare 
eldre». Det er lagt opp til 3 arrangementer, det ble avholdt 2 på 
høstparten 2021 på Steinvika. Leder har p.t. ikke mottatt refusjon for 
private utlegg til diverse innkjøp til arrangement 17 .11.22. Dette blir 
sjekket opp. 

• Utvalget diskuterte saksutredningen til sak KS 2022/17. Utvalget 
vurderer å komme nærmere tilbake til saken. 

[Lagre] 
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22/22 Sak Se-22/22 Referater og orienteringer 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 - 2023 21.03.2022 22/22 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 

• Kontrollutvalget tar referatene og informasjonen til orientering 
• Kontrollutvalget tar vedlagte tiltaksplan med oppfølgingsliste til orientering 

 
 
Møtebehandling 
Utvalgsmedlemmene hadde en gjensidig orientering. 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 
 
Vedtak  

• Kontrollutvalget tar referatene og informasjonen til orientering 
• Kontrollutvalget tar vedlagte tiltaksplan med oppfølgingsliste til orientering 

 
 
[Lagre]  
 
  

22/22 Sak Se-22/22 Referater og orienteringer 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutval et 2019 - 2023 21.03.2022 22/22 

Forslag til vedtak/innstilling: 

• Kontrollutvalget tar referatene og informasjonen til orientering 
• Kontrollutvalget tar vedlagte tiltaksplan med oppfølgingsliste til orientering 

Møtebehandling 
Utvalgsmedlemmene hadde en gjensidig orientering. 

Votering 
Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 

Vedtak 
• Kontrollutvalget tar referatene og informasjonen til orientering 
• Kontrollutvalget tar vedlagte tiltaksplan med oppfølgingsliste til orientering 

[Lagre] 
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23/22 Sak Se-23/22 Referatsaker 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutvalget 2019 – 2023 21.03.2022 23/22 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Referatsaker tas til orientering 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 
 
Vedtak  
Referatsaker tas til orientering 
 
 
[Lagre]  
 
  

23/22 Sak Se-23/22 Referatsaker 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Stor-Elvdal kontrollutval et 2019 - 2023 21.03.2022 23/22 

Forslag til vedtak/innstilling: 

Referatsaker tas til orientering 

Møtebehandling 

Votering 
Det ble ikke fremmet annet forslag til vedtak, vedtaket var enstemmig. 

Vedtak 
Referatsaker tas til orientering 

[Lagre] 
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